
Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről, valamint a 
képviselő-testület által átruházott hatáskörben hozott döntésekről.  
 
Sallai Mihály polgármester: 
- február 4-én részt vett az első Országos Civil Konferencián Budapesten. 
- ugyanezen a napon az irányító hatóság érvényesnek nyilvánította a 

kulturális bérfejlesztés támogatását célzó pályázatunkat. 
- február 11-én ugyanezen pályázat támogatásban részesült. 
– február 14-én benyújtásra kerültek a Magyar Falu Program pályázatai: 

Rákóczi utca és Vörösmarty utca egy szakaszának járdaépítésére 9.999.362,- 
Ft értékben, a Fenyves utca végének aszfaltozására 12.614.546,- Ft értékben. 

- február 15-én a Magyar Református Egyház Zsinat Oktatási Irodájának 
vezetője és az iroda munkatársai egyeztetésre érkeztek az iskolába, melyen 
az iskola és a református egyház vezetésével vett részt. 

- február 15-én részt vesz a Székesfehérvári Többcélú Kistérségi Társulás 
ülésén. A társulás működése egyelőre biztosított, de az ősz folyamán 
gyökeres változásoknak nézünk elébe.   

- február 16-án a Magyarországi Református Egyház Elnöki Tanácsa támogató 
döntést hozott az iskola átvételi szándéknyilatkozatának benyújtásáról. 

- február 18-án kijavításra került a Zámolyi Közös Önkormányzati Hivatal 
épületében az évtizedes csőtörés. A vizesedés megszűnt, a falaknak 
száradniuk kell. A kárigény biztosítóval való egyeztetése folyamatban van. 

- február 19-én benyújtásra került az átvételi szándéknyilatkozat az iskola 
átvételével kapcsolatosan a jelenlegi fenntartóhoz. Azóta megérkezett az 
eljárás önkormányzatunkat érintő felhívása, melyet külön napirendben 
tárgyalunk.  

- február 19-én a Kákics együttes táncházat tartott a Művelődési Házban, a 
mintegy 70 résztvevőből 5 volt zámolyi. 

- február 22-én részt vett az Iszkaszentgyörgyi Szociális Intézményi Társulás 
ülésén, ahol a 2022. évi költségvetést és a működésről szóló beszámolót 
tárgyalták. 

- ugyanezen a napon nyilvános sajtótájékoztatón bejelentette az iskola 
átvételére irányuló szándékot, melyen jelen volt Törő Gábor országgyűlési 
képviselő, az iskolaigazgató, a református lelkész és a református gondnok. 

- február 23-án családvédelmi egyeztető ülésen vett részt. 
- ugyanezen a napon ülésezett a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, illetve a 

képviselő-testület rendkívüli ülés keretében. 
- február 24-én meghirdetésre került a lakossági ingyenes LED-csere program.  
-  február 25-én rögzítésre kerültek a Fejér Megyei Hírlap pénteki számában 

megjelent „Az én kis falum” cikksorozat felvételei. 
- február 26-án nagyszabású temetőtakarítás volt Gunyits Ottó református 

lelkész kezdeményezésére. A hívek, a lakosság és önkormányzati dolgozók 



munkájával 300 négyzetméteren takarították ki az elburjánzott növényzettől 
a református temetőt. 

- február 27-én adománygyűjtést hirdetett meg az ukrajnai menekültek 
részére. Másnapra megtelt a szállítójármű, így az éjszakai órákban 
másodmagával elszállította a zámolyi adományait Tiszabecs és Sonkád 
településekre. Itt mond köszönetet mindenkinek, aki támogatásával 
hozzájárult a háború elől menekülők ellátásához. Már a községünkbe is 
érkeztek menekültek Ukrajnából. 

- március 3-án az önkormányzati kisbusz fékjavítására került sor. 
- március 4-én megvásárolt egy MTZ traktorra szerelhető úgynevezett 

„gréder”-t 120.000,- Ft-ért, amivel a földutakat lehet karbantartani. 
- ezen időszak alatt 5 nap szabadságon volt. 
- a 2022. február 23-i zárt ülésen a képviselő-testület egy lakhatási támogatási 

kérelmet elutasított. 
- a Vörösmarty utca és Rákóczi F. utca kereszteződésében lévő kereszt  

környezetében lévő négy darab gesztenyefát az ott lakó tulajdonos ki akarja 
vágatni. Javasolja szakértő bevonását, hogy a gesztenyefák kivághatók-e. A 
négy darab fa szakértői díja 30.000,- Ft, ami baráti ár. 

 
Dosztály Csaba jegyző:  A Helyi Építési Szabályzat módosításával kapcsolatban 
a csákberényi út melletti anyaggödörnél nyilvántartott korábbi kavicsbányát a 
tulajdonos meg kívánja nyitni. A tulajdonos tavaly megkutatta, kiderült, hogy a 
mostani talajréteg alatt jelentős mennyiségű homok van. A hatóságok megadták 
az engedélyt a bányanyitásra, illetve környezetvédelmi szakvéleményt is kértek, 
amely tavaly készült el.  Az építőipari alapanyagok kitermelése miatt kiemelt 
fejlesztési területté nyilvánította ezt a területet a képviselő-testület. Ez alapján 
tárgyalásos eljárásban lehetett a Helyi Építési Szabályzat módosítását 
lefolytatni. 
A településmérnök elkészítette a tervezetet, az állami főépítész kiküldte 22 
hatóságnak, amely után a tárgyalás a tegnapi nap folyamán volt. 
A főépítész a záró véleményét rövidesen kiadja. A következő testületi ülésen az 
általa kifogásolt hibákat a tervező kijavítja és a képviselő-testület a HÉSZ 
módosítást el tudja fogadni. 
 
Tanárki Gábor alpolgármester: Melyek a zártkertekben az épületen belüli és 
kívüli állattartási szabályok? 
 
Dosztály Csaba jegyző: Minden állatfajtánál elő van írva, hogy mekkora 
területet kell biztosítani. Vannak felső határok, sertésnél például belterületen 99 
db. Ha az állatokra jutó négyzetméter megvan, akkor tartható. 
Ha szabályszerűen betartják az előírt négyzetmétereket és normálisan tartják 
az állatokat, akkor azt megtehetik. Az elmúlt 5-6 évben erősen megindult 



Szőlőhegyre a kivándorlás a városból. Véleménye szerint a Szőlőhegynek nem 
az állandó letelepedés a funkciója, erre nincsenek is meg a feltételek.  
 
Takács József képviselő: Két részre lehet osztani: az egyik az, amikor az 
ingatlanokat pihenésre használják, a másik pedig lakhatásra. Jelenleg 14 család 
lakik életvitelszerűen Szőlőhegyen. Nem is egy helyen van fúrt kút is.  
 
Váczi Máté képviselő 19,30 órakor kilépett a tanácskozó teremből. A 
képviselő-testület továbbra is határozatképes, mivel a 7 fős testület 5 fővel 
jelen van. 
 
Dosztály Csaba jegyző: Két éve például felmerült, hogy egy helyi lakos istállót 
építene a Szőlőhegyre. A települési főépítész leírta, hogy az istállóépítés 
engedélyköteles. 
 
Váczi Máté képviselő 19,33-kor belépett a tanácskozóterembe. A képviselő-
testület továbbra is határozatképes, mivel a 7 fős testület 6 fővel jelen van. 
 
Tanárki Gábor alpolgármester 19,34-kor kilépett a tanácskozóteremből. A 
képviselő-testület továbbra is határozatképes, mivel a 7 fős testület 5 fővel 
jelen van. 
 
Dosztály Csaba jegyző: Ha megszűnik a veszélyhelyzet, akár új adómértékeket 
lehet bevezetni. Legkésőbb november 30-ig lehet emelni az adót mértékét, a 
következő év január 1–től hatályosan, ezért az adórendelet felülvizsgálata 
legkésőbb október végéig lenne célszerű. 
Véleménye szerint a földadó mértékén lehetne emelni, amely jelenleg 
hektáronként 2.000,-Ft.  
 
 
Tanárki Gábor alpolgármester 19,37-kor belépett a tanácsterembe. A 
képviselő-testület továbbra is határozatképes, mivel a 7 fős testület 6 fővel 
jelen van. 
 
 
Sallai Mihály polgármester: Kéri a képviselő-testület szavazását a 
polgármester két ülés között végzett tevékenységről szóló tájékoztató 
elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 6 (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 



Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
58/2022. (III. 9.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett tevékenységéről 
szóló beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett tevékenységéről és az 
átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló tájékoztatóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 


